
 

 

ΜΙΧΑΛΗΣ ΚΑΤΡΙΝΗΣ 

Βουλευτής Ηλείας 

Κίνημα Αλλαγής 
 

                                                                                                    ΑΘΗΝΑ,1.02.2021 

                                               ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς τον υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων κ. Σπήλιο Λιβανό 

ΘΕΜΑ: Θα αποζημιωθούν οι παραγωγοί της Ηλείας για τις ζημιές που υπέστησαν 

λόγω του κορωνοϊού; 

Τεράστιες είναι οι απώλειες εισοδήματος για τους παραγωγούς και κτηνοτρόφους του 

νομού Ηλείας μέσα στο 2020 λόγω της πανδημίας, απώλειες που συνεχίζονται κυρίως 

λόγω του κλεισίματος της εστίασης. Η αγροτική οικονομία της Ηλείας δέχτηκε 

βαρύτατο πλήγμα, σε συνέχεια της διετούς πτώσης της τιμής του ελαιολάδου και των 

μειωμένων τιμών των προϊόντων. Στην Ηλεία, αποζημιώθηκαν με καθυστέρηση οι 

κτηνοτρόφοι, παραγωγοί λαϊκών αγορών και ελαιοπαραγωγοί, ενώ μόλις πρόσφατα 

αποζημιώθηκαν οι παραγωγοί πρώιμου καρπουζιού χαμηλής κάλυψης με 300 ευρώ το 

στρέμμα και οι παραγωγοί ανοιξιάτικης πατάτας με 245 ευρώ το στρέμμα, παρά τις 

αρχικές εκτιμήσεις για μεγαλύτερα ποσά αποζημίωσης. Οι παραγωγοί ανησυχούν, 

αφού εκκρεμεί η αποζημίωση για τα όψιμα καρπούζια -με παραπλήσιο κόστος 

παραγωγής- και τις επίσπορες πατάτες, ενώ στην υπ.αριθμ. 1391/28-12-2020 απάντηση 

του Υπουργείου δεν αναφέρεται καμία εξασφάλιση ποσού για τα κηπευτικά και 

σαλατικά της περιοχής (θερμοκηπιακά+υπαίθρια), τόσο του Μαρτίου, όσο και τα 

φθινοπωρινά που έμειναν σχεδόν απούλητα, αλλά ούτε και για τα πορτοκάλια και τα 

μανταρίνια των οποίων η τιμή κατρακύλησε το τελευταίο δίμηνο. 

Ερωτάται ο κύριος υπουργός 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΠΙΚΑΙΡΩΝ ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

364

Ημερομ. Κατάθεσης:

1/2/2021

Ώρα κατάθεσης:

00:29'



1. Σκοπεύει να αποζημιώσει αναλογικά και έγκαιρα τους παραγωγούς όψιμων 

καρπουζιών και φθινοπωρινής πατάτας, λαμβάνοντας υπόψη το υψηλό κόστος 

καλλιέργειας που κατέβαλαν  και τη σοβαρή απώλεια εισοδήματος που υπέστησαν; 

2. Προτίθεται να αποζημιώσει τους παραγωγούς κηπευτικών και σαλατικών, αλλά και 

πορτοκαλιών-μανταρινιών  για τη ζημιά που έχουν πάθει λόγω της πανδημίας; 

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

Μιχάλης Κατρίνης 




